

Title (en)

Mounting for doors equipped with mortise profile cylinder lock escutcheons.

Title (de)

Beschlag für mit Einstekschlössern und Profil-schliesszylindern ausgerüstete Türen.

Title (fr)

Ferrure pour portes équipées de serrures encastrées à cylindre profilé.

Publication

**EP 0495361 A1 19920722 (DE)**

Application

**EP 92100099 A 19920107**

Priority

- DE 9100364 U 19910114
- DE 9101242 U 19910204

Abstract (en)

The invention relates to a mounting for doors equipped with mortise locks (E) and with profiled lock cylinders (26), having a door escutcheon (1) which has in an orifice (17) a plate (19) which covers the end face of the profiled lock cylinder (26) leaving at least one key-insertion orifice free, and in which a chamber for receiving the lock-cylinder core region and its flange projecting radially thereto is provided, said plate (19) being assigned displaceably to the door escutcheon for the purpose of varying the spacing between the handle spindle (11) and the cylinder-core rotary axis of the orifice (17) of said escutcheon, and proposes, for the purpose of achieving a simple change-over capacity, that the orifice (17) in the door escutcheon (1) be larger than the plate (19) by the amount of displaceability, and that the remaining space be filled by a moulding (20). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Beschlag für mit Einstekschlössern (E) und Profil-Schließzylindern (26) ausgerüstete Türen, mit einem Türaußenschild (1), welches in einer Öffnung (17) eine die Stirnseite des Profil-Schließzylinders (26) unter Freilassung mindestens einer Schließzylinder-Kernbereichs und seines radial dazu abstehenden Flansches vorgesehen ist, welche Platte (19) zwecks Veränderung des Abstandsmaßes zwischen Drückerdorn (11) und Zylinderkern-Drehachse der Öffnung (17) des Türaußenschildes diesem verlagerbar zugeordnet ist, und schlägt zwecks Erzielung einer einfachen Umstellbarkeit vor, daß die Öffnung (17) im Türaußenschild (1) mindestens um das Maß der Verlagerbarkeit größer ist als die Platte (19) und der Restraum durch ein Formteil (20) ausgefüllt ist. <IMAGE>

IPC 1-7

**E05B 15/02**

IPC 8 full level

**E05B 15/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E05B 15/02** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 8914633 U1 19900208
- [A] FR 2243312 A1 19750404 - PASOTTI SPA G [IT]

Cited by

AT403605B; FR2831911A1; EP1308585A3; GB2442237A; GB2442237B; FR2880644A1; EP1688565A1; WO03071057A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0495361 A1 19920722; EP 0495361 B1 19930804**; DE 59200005 D1 19930909; DE 9101242 U1 19920514

DOCDB simple family (application)

**EP 92100099 A 19920107**; DE 59200005 T 19920107; DE 9101242 U 19910204